
 

 בס"ד 

 

 ? שלום צדיק, מה קורה, מה נשמע

 אייי, המלחמה הקשה הזו, מה הקב"ה רוצה מאיתנו, מה טאטע מבקש מאיתנו, אה יענק'ל??? 

 תשמע דובי, אני חושב שהמסר של הקב"ה הוא מאוד פשוט. המסר של הקב"ה הוא 

 "תהיו מאוחדים!!!!!"                                         

חבר, או על    איזה עם כל המריבות והפילוגים והאשמות ורכילויות, ובין עם זה עלתפסיקו כבר 

שונא, או על מפלגה, או על קבוצה, או על חסידות מסוימת, או על קיצוניים מסוימים, או על  

 !פשרנים מסוימים, לא מעניין אותי בכלל על מי ועל מה, פשוט תתחילו לסגור את הפה

 בין את זה, וכמה שיותר מהר!!!זהו זה!! אנחנו חייבים לה
 

. האמת יענק'ל שאתה די משכנע אותי, באמת הגיע הזמן לעצור עם זה, ואתה גם מדגיש נכון

ם!! לא רק על איזה חוג מסוים שאתה כועס עליו, אלא פשוט על  -ל-ו-להפסיק לדבר על כ

 כולם!!!

שלו, וגם לא על אלו   כל יהודי הוא בן של הקב"ה, והקב"ה ממש לא שמח שמדברים על הילדים

 שסוררים

כמו שאבא לא רוצה שיידברו על בנו שנשר מהדרך, ואפילו שהוא ממש ממש למטה, והדרדר הכי  

 נמוך שיש, האבא מעולם לא יסכים שירכלו עליו בשוק,, 

 ואוי ואבוי למי שיעז לעשות זאת!!! 

תה יודע מה שאתה  כנראה שגם טאטע לא מוכן לכך! אני ממש מסכים אתך יענקל! וכמו תמיד, א

 אומר!!! 

 אגב מה קורה בחיידר החדש שפתחתם, אייך הוא מצליח?? הרישום הולך טוב??? 

"גוטקוב" מתנכלים לנו כל הזמן, צים מהחסידות של עלמרות שהשייג ,שאלה דובל'ההמה כן. 

אנחנו מאמינים שהשם , והכל לטובה, אך ויעזור! וכמובן שהכל מאיתו יתברך ,הקב"ה עוזר, עזר

 ייתן לנו שפע עצום בהרחבת הדעת!!! כנגד זה הטוב יראה את מה שהם עוללו לנו, ו
 

 רגע..

 ל?????? -ק-נ-ע-י

 אתה רציני????

 לפני שניייה דיברנו על כך שלא מדברים על שום עדה ושום זרם. מה קורה פה???

 לא. דובי. אני רואה שאתה לא קולט!!! 

 שמים בכלל................... המחלוקת שלנו עם חסידות "גוטקוב" זה לשם  


